
مدیرکل استاندارد گلستان خواستار تشکیل 
فراکسیون استاندارد در مجلس شد

مجمع  دبیر  با  نشست  در  گلستان  استاندارد  مدیرکل 
خواستار  اسلامی  شورای  مجلس  در  گلستان  استان  نمایندگان 
نمایندگان  محوریت  با  مجلس  در  استاندارد  فراکسیون  تشکیل 
با دبیر مجمع  استاندارد گلستان در نشست  گلستان شد.مدیرکل 
خواستار  اسلامی  شورای  مجلس  در  گلستان  استان  نمایندگان 
نمایندگان  محوریت  با  مجلس  در  استاندارد  فراکسیون  تشکیل 
اداره  از  بازدید رحمت الله نوروزی  گلستان شد.محمود فرمانی در 
استاندارد  تجهیز  دست  در  و  شده  تجهیز  های  آزمایشگاه  کل، 
گلستان به گستردگی وظایف استاندارد اشاره کرد و اظهار داشت: 
توسعه استانداردسازی در استان از حیث گستردگی وظایف و حوزه 
های نظارتی محقق شده اما از حیث توسعه منابع اعتباری و نیروی 
انسانی، همچنان در مضیقه است و این توسعه غیر موزون، طبیعتا 
شورای  کرد.دبیر  خواهد  زیادی  مشکلات  دچار  را  مجموعه  این 
استان  نمایندگان  مساعدت  و  کمک  خواستار  گلستان  استاندارد 
تنها  نه  و  آن  وجوه  و  ابعاد  تمام  در  استاندارد  توسعه  به  گلستان 
گسترش وظایف و حوزه نظارتی شد.نماینده مردم علی آباد کتول 
در این دیدار ضمن قدردانی از زحمات این مجموعه، استاندارد را 
حائز نقشی کلیدی در توسعه اقتصادی دانست و افزود: باید اذعان 
و اقرار داشت که به استاندارد به قدر کافی توجه نشده و دولت و 
مجلس می بایست نگاه ویژه ای به استاندارد داشته باشند.رحمت 
الله نوروزی گفت: استاندارد در استان به درستی عمل کرده است 
اما در خصوص کیفیت کالاها که امری جداگانه از استاندارد است، 
نیاز به مجاهدت بیشتر داریم.دبیر مجمع نمایندگان گلستان قول 
مساعد داد در کنار دیگر نمایندگان استان گلستان تمام توان خود 
را برای تقویت استانداردسازی در گلستان به کار گیرد. این سومین 
بازدید نمایندگان گلستان از مجموعه استاندارد در تیرماه 99 بود.

شرکت بهره برداري نفت و گاز آغاجاري:

 تاج چاه شماره 80  پازنان  
بدون حضور دکل حفاری

اهواز : فرج-با تلاش کارشناسان اداره مهندسي تولید شرکت 
بهره برداري نفت و گاز آغاجاري تاج چاه شماره-80 پازنان بدون 

حضور دکل تعویض گردید.
مهندس همراه پور رئیس اداره مهندسي بهره برداري شرکت 
بهره برداري نفت و گاز آغاجاري گفت: با محاسبات فنی ، برنامه 
ریزي دقیق و انجام هماهنگي هاي لازم و نظارت همکاران در اداره 
مهندسي بهره برداري شرکت آغاجاری و ستاد، با همکاري شرکت 
ملي حفاري، تاج چاه شماره-80 پازنان بدون حضور دکل تعویض 
گردید.وی افزود: این چاه به دلیل نشت از شیرآلات تاج چاه و نا 
ایمن بودن از مدار تولید خارج و در برنامه ایمن سازي و تعویض 

شیرآلات قرار گرفته بود.
همراه پور عنوان کرد: در این عملیات که به مدت 3 روز طول 
ایمن  و  کشتن  تراك،  پمپ  توسط  حفاري  گل  تزریق  با  کشید، 
سازي شرایط چاه، نسبت به تعویض شیر اصلي فوقاني، شیر ایمني 
سرچاهي، شیر شاخه تولیدي، شیر شاخه غیر تولیدي و شیر عمقي 
اقدام و به لطف خدا و با تلاش، ابتکار و همکاري منسجم گروه هاي 
مستقر در نهایت کلیه شیرآلات معیوب تعویض و چاه ایمن گردید.
وی ضمن قدرداني از مشارکت و همکاري ادارات خدمات فني 
درون چاهي، خدمات تاسیسات، تقویت فشار و تزریق گاز، ایمني و  
آتش نشاني و ترابري گفت:  سود و صرفه اقتصادي حاصل از این 

عملیات بیش از 20 میلیارد ریال برآورد گردیده است.

آغاز مرحله اول آزمون نازل های عرضه 
سوخت مایع در گلستان

استان  در  مایع  سوخت  عرضه  های  نازل  آزمون  اول  مرحله 
گلستان آغاز شد.مدیرکل استاندارد گلستان با اعلام این خبر گفت: 
ایران،  استاندارد  ملی  سازمان  وظایف  از  یکی  که  این  به  توجه  با 
آزمون نازل های عرضه سوخت مایع اعم از بنزین، گازوئیل و نفت 
می باشد، این اداره کل در هر سال 3 نوبت، فراورده های مذکور را با 
هماهنگی و همراهی شرکت پخش فرآورده های نفتی استان، مورد 
این  افزود: حد مجاز خطا در  قرار می دهد.محمود فرمانی  آزمون 
آزمون ها 0/5± درصد است و در صورتی که یک نازل بدون خطا یا 
دارای خطایی در محدوده مجاز باشد، آن نازل قبول و در غیر این 
صورت مردود خواهد شد.دبیر شورای استاندارد استان خاطر نشان 
کرد: در صورت تأیید نازل، برچسبی که جمله »مورد تأیید است« 
مربوطه  نازل  در سمت  و  کننده  توزیع  روی  آن حک شده،  روی 
شهروندان  شد:  یادآور  گلستان  استاندارد  کل  می شود.مدیر  نصب 
گلستان در صورت مشاهده مشکلی در صحت عملکرد نازل جایگاه 
های عرضه سوخت مایع، می توانند موضوع را از طریق تلفن 1517 
و سامانه پیامکی 30001517 به اداره کل استاندارد گلستان اطلاع 

دهند تا موضوع از طریق کارشناسان، بررسی و پیگیری شود.

علیپور خبر داد؛

 نوسازی ناوگان حمل پسماندهای 
بیمارستانی در تهران

سازمان  مدیرعامل 
پسماند  مدیریت 
از  تهران  شهرداری 
خودروی   40 رونمایی 
ناوگان  شده  نوسازی 
پسماندهای  حمل 
روزهای  در  بیمارستانی 
به  داد.  خبر  آینده 
عمومی  روابط  گزارش 
تهران،  شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان  الملل  بین  امور  و 
صدرالدین علیپور با اشاره به تجربه موفق این سازمان در ساماندهی 
پسماندهای بیمارستانی همزمان با شیوع ویروس کرونا گفت: در ماه 
های گذشته و همزمان با اوج گیری شیوع ویروس کرونا در تهران، 
میزان پسماندهای بیمارستانی از حدود 70 تن به 110 تن افزایش 
پیدا کرد که انتقال و دفن این میزان پسماند که تمام آن ها عفونی 
بسیار دشواری  کار  و در سایتی مجزا دفن می شدند،  تلقی شده 
بود. وی ادامه داد: با وجود سختی امور، سازمان مدیریت پسماند با 
برقراری ارتباط با سازمان بهداشت جهانی و رعایت تمامی پروتکل 
های بهداشتی به خوبی توانست شرایط را مدیریت و پسماندهای 
عفونی 150 بیمارستان و مرکز بهداشتی را جمع آوری و دفن کند. 
همین امر هم موجب شد در اوج شیوع ویروس هیچ دغدغه ای از 
مطرح  بیمارستانی  پسماندهای  مورد  در  مردم  و  مسئولان  سوی 
نشود. مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران با بیان 
عظیمی  بخش  نوسازی  ضرورت  بحث  کرونا،  سخت  تجربه  اینکه 
از ناوگان حمل پسماند را تقویت کرد، گفت: در ماه های گذشته 
رغم  علی  کردیم  مجاب  را  ها  آن  پیمانکاران،  با  رایزنی  طریق  از 
را  بیمارستانی  ناوگان حمل پسماند  از  ارزی 40 دستگاه  نوسانات 
نوسازی کنند. ناوگان جدید مجهز به سیستم ردیاب )GPS( است و 
این بار به موضوع نصب سیستم جلوگیری از نشت شیرابه به شکل 

ویژه تر توجه شده است. 
خودروی  دستگاه   40 از  رونمایی  مراسم  علیپور؛  گفته  به 

نوسازی شده اواخر تیرماه برگزار خواهد شد. 
وی همچنین در پاسخ به این سوال که آیا در روزهای گذشته 
تصریح  است،  یافته  افزایش  تهران  در  کرونایی  پسماندهای  حجم 
کرونا  ویروس  با شیوع گسترده  همزمان  و  اخیر  روزهای  در  کرد: 
ماه  یک  به  نسبت  بیمارستانی  های  زباله  درصدی   10 افزایش  با 
گذشته رو به رو بوده ایم. در حال حاضر نیز 50 خودرو مسئولیت 

جمع آوری و انتقال زباله های عفونی را برعهده دارند.

خبرخبر

کادر  و  مربیان  دبیران،  مدیران،  از  مراسمی  طی 
مدیرکل  حضور  با  استان  متوسطه  مقطع  برگزیده  اجرایی 

و مسئولین نواحی تقدیر شد.
  مراسم تجلیل از 97 همکار برگزیده مقطع متوسطه 
قم  استان  پرورش  و  آموزش  با حضور مدیرکل  ناحیه یک 
حمیدرضا شیخ الاسلام و صفائیان مدیر آموزش و پرورش 
ناحیه یک برگزار شد.    مدیر کل آموزش و پرورش استان 
قم در این مراسم با تبریک دهه کرامت و میلاد باسعادت 
انوار مقدس حضرت علی بن موسی الرضا  و فاطمه معصومه 
علیهما السلام از خدمات خالصانه  همکاران ارجمند در رشد 
و ارتقای جایگاه والای تعلیم و تربیت در سال های خدمت به کودکان و نوجوانان این مرز و بوم  تقدیر نموده و کارهای 
انجام شده توسط ایشان از ابتدای اسفند 1398 و همزمان با شیوع بیماری منحوس کرونا در فضای مجازی مخصوصا 
در پیام رسان شاد را موجب سربلندی و افتخار برای جامعه بزرگ فرهنگیان دانست .   وی در ادامه افزود:  امیدواریم 
با عادی شدن شرایط در جامعه بتوانیم همچون سال های گذشته  در حضور خانواده ها از فرهنگیان برگزیده  تجلیل 
نموده و قدردانی خود را از ایشان ابراز نماییم.     محمد صفائیان مدیر آموزش و پرورش ناحیه یک نیز در سخنانی 
کوتاه ضمن خیرمقدم به میهمانان و فرهنگیان برگزیده گفت: تجلیل از فرهیختگان فرهنگی، پاسداشت مقام رفیع علم 
و معرفت است و نقش بی بدیل شما در این ایام بیشتر از گذشته توسط والدین و جامعه شناخته شد و این شما عزیزان 
فداکار بودید که بدون هیچ چشم داشت مادی جانانه فضای منازل خویش را به کلاس درس تبدیل نموده و نشان دادید 
ویروس منحوسی که دنیا را به تعطیلی کشانده است؛ نتوانسته و نمی تواند آموزش را تعطیل کند.   درپایان خاطرنشان 

می گردد:  این مراسم با رعایت تمام موارد بهداشتی و فاصله اجتماعی برگزار گردید.

اهواز: فرج-مدیرعامل شرکت آبان بسپار توسعه گفت: 
توانایی   ، پلیمری  متنوع  محصولات  تولید  با  شرکت  این 
بالایی جهت تامین نیازهای موجود در خوزستان بخصوص 

در بخش کشاورزی و آب و فاضلاب دارد.
مهرداد فاطمی نیا در مراسم تقدیر از کارگران نمونه 
نماینده  حضور  با  که  نیشکر  توسعه  بسپار  آبان  شرکت 
ولی فقیه در استان خوزستان و مدیرعامل شرکت توسعه 
و  همت  با  گفت:  مطلب  این  بیان  با  شد،  برگزار  نیشکر 
تلاش پرسنل، شرکت آبان بسپار توسعه توانسته گام های 
موثری در راستای خودکفایی در درون و بیرون از شرکت 
برویم. پیش  به سمت سوددهی  ایم  توانسته  در کشورهای همجوار  بازارهای جدید  ایجاد  با  و  بردارد  نیشکر   توسعه 
وی افزود: اساس پیدایش این شرکت بر تولید محصولات مورد نیاز طرح بزرگ صنعتی و کشاورزی توسعه نیشکر قرار 
داشت اما با گذشت زمان دامنه فعالیت های تولیدی به بیرون از شرکت کشیده شد و در تامین لوله های زهکش پروژه 

های جهاد نصر نیز مشارکت کرد.
مدیرعامل شرکت آبان بسپار توسعه در پایان با اشاره به اهمیت حضور و نقش کارگران در سازندگی و توسعه کشور 
گفت: کسانی که کار و تلاش می کنند ثواب مجاهد در راه خدا را دارد.گفتنی ست، شرکت آبان بسپار در کیلومتر 10 
جاده اهواز ـ آبادان قرار دارد و وابسته به شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی است. . محصولات تولیدی این شرکت 
لوله آبیاری تاشو، لوله های پلی اتیلن، لوله های زهکشی pvc، لوله های فشار قوی اسپیرال، لوله های کرتیوب دار، 
اتصالات پلی اتیلن، قطعات پلاستیکی و کیسه های پلاستیکی جهت حمل و نقل محصولات کشاورزی، پتروشیمی ، 

نساجی و غیره است که دارای قابلیت رقابت با محصولات مشابه در بازار می باشد.

 برگزاری مراسم تجلیل از فرهنگیان 
برگزیده استان

شرکت آبان بسپار توسعه توانایی تامین نیازهای 
بخش کشاورزی و آب و فاضلاب خوزستان دارد

استان  در  هوا  دمای  افزایش  به  توجه  با  مسلمی:  مجید  تبریز- 
و  همراهی  ضرورت  بر  شرقی  آذربایجان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 

همکاری شهروندان در مدیریت صحیح مصرف آب تاکید کرد.
مدیرعامل شرکت آبفا آذربایجان شرقی گفت: کمبود آب و بحث تنش 
خشکسالی  و  آبی  کم  خطر  و  شود  می  مطرح  شهری  و  استان  هر  در  آبی 
کشورمان را تهدید می کند و موثرترین راه مدیریت مصرف و صرفه جویی در 

مصرف آب توسط همه مردم می باشد.
شیوع  بحث  و  دما  افزایش  به  توجه  با  افزود:  ایمانلو  علیرضا  مهندس 
بیماری کرونا و محدودیت منابع آب شرب در مناطق مختلف کشور و به تبع 
توسط شهروندان کلان شهر  میزان مصرف آب  افزایش  روند  و  استان  آن در 
تبریز، در صورتی که شهروندان در مصرف آب مدیریت نکنند احتمال بروز 

نوسانات مصرف و کمبود آب وجود دارد.
وی عنوان کرد: ایران در زمینه مصرف سرانه آب خانگی در بین کشورهای 

مختلف رتبه بالایی دارد و این امر متناسب با ذخایر آبی کشور نیست.
مهندس ایمانلو اظهار کرد: با توجه به افزایش دما در روزهای اخیر و بالا 
رفتن میزان مصرف آب شرب شهروندان در کلانشهر تبریز 20 درصد افزایش 
رشد مصرف آب نسبت به سال قبل را نشان می دهد و این ناشی از بحث 
شیوع بیماری کرونا در کشور است که لازم است شهروندان با بستن شیر آب 

در مدت زمان شستشوی دستها ) 20 ثانیه ( مصرف آب را مدیریت کنند.
مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان اضافه کرد: علیرغم برداشت آب 
از تمامی ظرفیت های موجود اعم از چاهها، قنوات، سد نهند و طرح آبرسانی 
زرینه رود که بصورت فرا استانی و از 200 کیلومتری تبریز تامین می شود 
کلانشهر تبریز در مصرف آب شرب با موازنه منفی تولید و مصرف مواجه شده 
بعمل  را  بیشتری  بهینه آب دقت  است که لازم است شهروندان در مصرف 

آورند تا دچار قطعی آب نشوند.

مهندس ایمانلو اضافه کرد: برای اینکه مشکلی برای تامین آب آشامیدنی 
مردم تبریز به وجود نیاید باید متوسط سرانه مصرف آب به 150 لیتر در شبانه 

روز و مطابق الگوی تعریف شده برسد.
با اشاره به نیاز آبی شهر تبریز گفت:  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
با توجه به گسترش بی رویه شهر تبریز و بوجود آمدن شهرکهای متعدد در 
اطراف شهر تبریز ما به آب بیشتری نیاز داریم به همین خاطر به دنبال منابع 
جدید هستیم تا برای آب شرب کلانشهر تبریز و سایر شهرهای استان که با 

کمبود آب مواجه هستند آبرسانی کنیم.
با  تبریز گفت:  به  ارس  انتقال آب  به  اشاره  با  ادامه  ایمانلو در  مهندس 
توجه به نیاز روزافزون کلانشهر تبریز ، تامین منابع جدید آبی برای این شهر 
ضروری است و یکی از منابع پیش بینی شده انتقال آب از طرح آبرسانی ارس 

به تبریز است که ضرورت دارد در اجرای آن تسریع شود.
به  مواردی است که  از جمله  از هدر رفت آب  افزود: جلوگیری  ایمانلو 
صورت یک احساس مشترك در همه انسان ها وجود دارد، اما اغلب خود را 

درگیر این مسئله نمی کنند و حاضر نیستند تغییری در زندگی روزمره خود 
ایجاد کنند. خانه یکی از محل های صرفه جویی آب است. صرفه جویی آب 
در منازل در وهله اول ممکن است بی اهمیت به نظر برسد، ولی کسانی که 
با دشواری های کمبود آب آشنا هستند، می دانند که اگر هر مشترك بتواند 
زیاد  تعداد  به  توجه  با  کند،  ایفا  آب  در صرفه جویی  اندك  هر چند  نقشی 
مشترکان، در نهایت مقدار زیادی آب صرفه جویی خواهد شد. شرایط و فضای 
افراد متفاوت است. مسلما راهکار و صرفه جویی در آب را هر کس  زندگی 

می داند و تلاش می کند روش صرفه جویی و استفاده درست را پیدا کند.
هم  از  مجدد  درخواست  ضمن  ادامه  در  استان  آبفا  شرکت  مدیرعامل 
در  جویی  صرفه  و  بهداشتی  شرب  آب  اسراف  عدم  خصوص  در  ها  استانی 
فقدان  است.  پایدار  توسعه  اصلی  رکن  آب  گفت:  حیات  مایه  این  خصوص 
یا کمبود این مایع حیات بخش موجب اختلال در زندگی شهروندان و بروز 
نابسامانی های فراوان می گردد در این راستا و در جهت جلوگیری از اسراف 
و هدرروی آب، الگوی صحیح مصرف آب برای هر نفر 150 لیتر در شبانه روز 
می باشد که متاسفانه این رقم در استان ما بیش از 200 الی 220 لیتر در 
شبانه روز است لذا امیدواریم شهروندان با دقت در نحوه مصرف آب از اتلاف 

بیشتر مایه حیات جلوگیری نمایند.
مهندس ایمانلو در ادامه به ضرورت صرفه جویی 10 درصدی در مصرف 
آب توسط مشترکین و رعایت الگوی مصرف اشاره کرد  و از شهروندان در 
خواست کرد توصیه های شرکت آب و فاضلاب استان را جدی بگیرند و این 

شرکت را در ارائه خدمات مطلوب به مشترکین یاری نمایند.
وی در پایان افزود: امیدواریم در تابستان امسال با مشارکت و همکاری 
و همیاری مردم و با مدیریت مصرف آب با مشکل کمبود آب مواجه نشویم و 
همکاران شرکت آب و فاضلاب استان آذربایجان شرقی بطور شبانه روزی در 

تلاش هستند تا آب مورد نیاز شهروندان و مشترکین را تامین کنند.

نفتی  های  فرآورده  پخش  ملی  شرکت  مدیر  مرآتی:  ساری_ سهیلا 
منطقه ساری گفت : بابایی کارنامی نماینده مردم ساری و میاندرود در مجلس 
شورای اسلامی با نحوه عملکرد و توزیع فرآورده های نفتی شرکت ملی پخش 

فرآورده های نفتی منطقه ساری آشنا شد .
پور مدیر شرکت ملی پخش  ، سبحان رجب  روابط عمومی  به گزارش 

ساری  مردم  نماینده  صمیمی  دیدار  از   ، ساری  منطقه  نفتی  های  فرآورده 
این دیدار کارشناسان  : در  افزود  و  تیر ماه 98 گفت  با کارکنان شرکت در 
عملیاتی انبار نفت ساری  ، نحوه عملکرد و عمده فعالیتهای شرکت را تشریح 
کرده و توضیحاتی درخصوص عملیات تامین و توزیع فرآورده های نفتی ارائه 

دادند .
مورد ذخیره سازی  دیدار گزارشی جامع در  این  در  پور  سبحان رجب 
بنزین و دیگر فرآورده های نفتی به نماینده مردم ساری و میاندرود ارائه داده 
و تاکید کرد : در حال حاضر تاسیسات انبار نفت ساری یکی از پنج انبار بزرگ 
و مادر در سطح کشور است که به میزان کافی انواع فرآورده های نفتی را در 
مخازن خود ذخیره دارد و هیچ مشکلی برای توزیع بیشتر از ظرفیت استان در 

زمان وقوع بحرانهای احتمالی ندارد .
مدیر منطقه ساری از زحمات و پیگیری کلیه نمایندگان مجلس بخصوص 
بابایی کارنامی نماینده مردم شهرستان ساری و میاندرود تشکر کرد و ادامه 
استان و مدیران دستگاههای  نمایندگان مردم  ارتباط دو سویه میان    : داد 
اجرایی در قالب این گونه دیدارها می تواند بسیار مفید واقع شده و گام بلندی 

در رفع مشکلات و معضلات باشد.

وی در ادامه به کارکنان منطقه ساری که اکثر آنها از نیروهای جوان 
: کارکنان  اظهار داشت  و  اشاره کرد  و کارآزموده هستند  ، تحصیل کرده 
مندی  رضایت  راستای  در  را  خود  تلاش  و  سعی  تمامی  ساری  منطقه 
توجه  با  و  گرفته  بکار  سوخت  کننده  مصرف  مختلف  های  بخش  و  مردم 
تامین سوخت  در  مشکلی  بحرانها  مدیریت  در  قبلی  های  ریزی  برنامه  به 

شهروندان ندارد .
وی افزود : نماینده مردم ساری و میاندرود در مجلس شورای اسلامی 
در پایان این نشست در جلسه ای صمیمانه با پیمانکاران و رانندگان نفتکش 
حاضر شد که در آن نقطه نظراتی از سوی رانندگان و پیمانکاران حمل طرح 

و مورد بررسی وی قرار گرفت.
درست  مدیریت  نفتکش  رانندگان  و  پیمانکاران  با  جلسه  پوردر  رجب 
توزیع فرآورده های نفتی در کشور و استان را نیازمند همراهی و هم گامی 
نزدیک مسئولین و مردم دانست و اظهار کرد : حمایتهای بی دریغ نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی ، استانداری مازندران و فرمانداران بر کسی پوشیده 
ادارات  و  مردم  مطالبات  پیگیری  با  تا  هستند  تلاش  در  همگی  و  نیست 

مشکلات احتمالی پیش رو را از سر راه بردارند.

 99 درسال  مرکزی  استان  وتوسعه  ریزی  برنامه  شورای  جلسه  دومین 
معاونین  استاندار،  استان،  ریزی  وبرنامه  مدیریت  سازمان  رئیس  باحضور 

استاندار، فرمانداران و مدیران دستگاههای اجرایی استان برگزارشد.
اراك- امیدی : استاندارمرکزی در این نشست  گفت: درسال جاری از 
لحاظ موضوع اعتبارات شرایط سختی پیش رو است و مدیران دستگاه ها باید 

درحوزه هزینه اعتبارات اولویت بندی را مد نظر قرار بدهند.
 آقازاده اظهار کرد: تحریم ها و خیانت های دشمنان علیه ملت ایران نه 
تنها پایان نیافته بلکه شدیدتر شده اما ملت و مدیران شرایط را به خوبی درك 
می کنند و با استفاده از مکانیزم های خاص از این بحران ها همچون گذشته به 

سلامت عبورخواهند کرد.
وی بیان کرد: توزیع اعتبارات بودجه امسال در کشور و به تبعه آن در 
استان مرکزی با شرایط سخت روبه رو است و این توزیع بودجه در دو بخش 

هزینه ای و تملک دارایی در استان باید صورت بگیرد.
استاندار مرکزی گفت: البته می دانیم این اعتبارات در بخش هزینه ای و 
در بخش تملک دارایی پاسخگویی دستگاه های استان نیست، اما باید توجه 

برای  نشیبی  و  پرفراز  سال  کشور  بودجه  و  درآمدها  برای  امسال  که  کنیم 
جدی  را  موضوع  این  دستگاه ها  همه  مدیران  و  می رود  شمار  به  دستگاه ها 
بودجه آمده شرایط  از مکانیزم هایی که در  استفاده  با  بگیرند زیرا می توانیم 

سخت در حوزه اعتبارات هزینه ای را پشت سر بگذاریم.

ازظرفیت  استان  اجرایی  دستگاههای  مدیران  براستفاده  تاکید  با  وی   
خوب بسیج سازندگی، گفت: بسیج سازندگی درسالهای اخیر اقدامات خوبی 
درزمینه آب وخاك، نوسازی وطرح های جاده ای انجام داده ونقش موثری در 

آبادانی استان داشته است.
رئیس سازمان مدیریت وبرنامه ریزی استان مرکزی دراین جلسه گفت: 
 500 4هزارو  عمرانی  اعتبارات  ازمحل  استان  به  یافته  تخصیص  اعتبارات 
میلیارد ریال است که نسبت به سال گذشته هفت ونیم درصد افزایش یافته 

است.
یادگاری با بیان اینکه 2هزارو 800 میلیارد ریال این اعتبارات درشورای 
یافته  اعتبارات هزینه ای  اختصاص  برنامه ریزی توزیع شد،ادامه داد:میزان 
به استان 3هزارو 80میلیارد ریال بوده که نسبت به سال قبل،  سیزده ونیم 
درصد رشد داشته است که سال گذشته 2هزارو 720 میلیارد ریال بوده است.

کارمندان  حقوق  15درصدی  افزایش  به  باتوجه  کرد:  خاطرنشان  وی 
رسمی وپیمانی و20 درصدی حقوق کارمندان قراردادی درسال جاری افزایش 
سیزده ونیم درصدی اعتبارات هزینه ای، افزایش مناسبی یرای استان نیست.

بهداشتی  معاون  زاده،  روحانی  حامد  دکتر  مرآتی:    ساری_ سهیلا 
دانشگاه علوم پزشکی مازندران به افزایش بیماران مبتلا به کووید 19 در اکثر 
افزایش  آمار بیماران  شهرهای استان مازندران اشاره کرد و گفت: به دلیل 
مراجعه کننده به مراکز درمانی، اقدامات پیشگیرانه را در سطح استان تشدید 
کرده ایم.وی با بیان اینکه رعایت پروتکل های بهداشتی و مراعات بهداشت 
فردی می تواند ابتلا به این بیماری را کاهش دهد، افزود: با توجه به افزایش 
بیماران در استان ، طبق مصوبه ستاد مقابله با کرونا کشور در شهرهای قرمز 
تدابیر لازم برای اجرای برخی محدودیت ها صورت گرفت و از فعالیت برخی 

از مراکز پرتجمع نیز جلوگیری به عمل خواهد آمد.
به  خدمات  ارائه  از  شدند  موظف  نیز  ادارات  افزود:  زاده  روحانی  دکتر 

افرادی که پروتکل های بهداشتی را رعایت نمی کنند خودداری کنند.
استفاده  اینکه  بیان  با  مازندران  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشتی  معاون 

بیماری  این  به  افراد  ابتلا  از  زیادی  حدود  تا  تواند  می  ماسک  از  مناسب 
جلوگیری کند، ادامه داد: استفاده از ماسک و رعایت فاصله گذاری اجتماعی 
جزو حقوق شهروندی و وظیفه همه مردم است تا بتوان از گسترش و انتقال 

آن به دیگران جلوگیری کرد.
وی بر بکار بستن همه دستورالعمل های بهداشتی به صورت دقیق و عدم 
حضور در مکان های شلوغ و پرهیز از مسافرت های غیر ضرور و عدم برگزاری 
مراسمات و تجمعاتی که تعداد زیادی از افراد کنار هم قرار می گیرند برای 
قطع زنجیره و همه گیری بیماری تاکید کرد.رئیس مرکز بهداشت استان با 
بیان اینکه اگر مردم پروتکل های بهداشتی را رعایت نکنند با مشکل جدی 
مواجه می شویم، بر تشدید نظارت بر فعالیت اصناف تاکید کرد و افزود: همه 
اصناف و کسبه موظف به رعایت پروتکل های بهداشتی هستند و در صورت 

تخلف با متخلفین برخورد جدی قانونی صورت میگیرد.

شهروندان صرفه جویی در مصرف آب را جدی بگیرند؛

افزایش 20 درصدی مصرف آب شهروندان تبریزی

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری :

نماینده مردم ساری و میاندرود با کارکنان منطقه ساری دیدار کرد

استاندار مرکزی:مدیران دستگاه های اجرایی درحوزه اعتبارات باید اولویت بندی را مد نظرقراردهند

رئیس مرکز بهداشت استان مازندران: 

استفاده از ماسک و رعایت فاصله گذاری اجتماعی جزو حقوق شهروندی و وظیفه همه مردم است
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